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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Wij krijgen steeds meer signalen dat er de laatste tijd erg veel (elektrische) fietsen worden gestolen.

Zélfs uit de'bewaakte'fietsenstalling van het station Roosendaal.

Het blijkt dat het sinds december vorig jaar het "schering en inslag" is dat er fietsen worden gestolen.

Een direct betrokkene heeft een dossier aangelegd van gestolen fietsen op het station in Roosendaal

en geeft dit door aan de NS. Het gemiddelde ligt rond 1 fiets per week welke gestolen wordt uit deze

'bewaakte' stalling.

De stalling heeft bewakingscamera's. De politie is de enige die bevoegd is om deze terug te kijken.

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen;

1. Bent u of de politie bekend met de diefstal van (elektrische) fietsen, in het bijzonder vanuit de

fietsenstalling op het Roosendaalse station? Zo nee, zou u zich hierover willen laten informeren?

2. lndien u of de politie op de hoogte was, is hier actie op ondernomen? lndien ja, graag

toelichten wat, indien geen actie waarom niet?

3. Bent u of de politie bekend met het dossier van gestolen fietsen van deze betrokken inwoner?

Zo ja, wat heeft u of de politie met deze informatie gedaan? Zo nee, bent u of de politie bereid

om deze gegevens te analyseren en ons hierover te informeren?

4. De NS is eigenaar van de stalling. ls bij u of de politie bekend walzij gedaan hebben sinds het

toenemende aantal diefstallen? Zo ja, wal is de reden waarom dat het nog steeds mogelijk is

om fietsen te stelen? Zo nee, waarom niet?

5. ls bekend of de politie de camera beelden controleert en of er naar aanleiding hiervan fietsen

dieven gepakt zijn? Zo ja wat zijn de resultaten? Zo nee, bent u bereid om de politie te

stimuleren om de camera beelden te bekijken, analyseren en te zien of de fietsen dieven te

achterhalen zijn? Zoja, wanneer zouden de resultaten hiervan gedeeld kunnen worden? Zo

nee, wat is de reden om dit niet te doen?

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,

Marco Schillemans en Peter Raijmaekers
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja, de politie is hiermee bekend. Uit de bij de politie bekende cijfers blijkt dat er in het iaar 2021

tot op heden 43 aangiftes gedaan zijn van diefstal van een fiets (binnen deze aantal bevinden

zich de gewone fietsen, alsmede de elektrische fietsen) op de locatie stationsplein. Deze

locatie betreft de overdekte fietsenstalling alsmede de fietsenstalling in de open lucht. De

NS security manager heeft hierover actief contact met de wijkagent.

ln geval van diefstal heterdaad wordt er door de politie altijd direct actie ondernomen. ln geval

van buiten heterdaad niet, tenzij blijkt dat er een significante toename van diefstallen is of
wanneer de politie beschikt over concrete daderinformatie. ln dat geval gaan wij over tot
rechercheren. We zien dit jaar een toename, maar vooralsnog niet significant ten opzichte van

2020.

De politie is niet bekend met het dossier van deze betrokken inwoner. De politie is wel

geïnteresseerd in de gegevens van deze inwoner en zou deze graag ontvangen. Net zoals bij

alle andere meldingen zal de politie altijd proberen een terugkoppeling te geven aan de melder

ln dit geval zal de politie dit ook doen.

De NS is exploitant en geen eigenaar van de fietsenstalling. Desalniettemin zoekt de NS actief

de samenwerking op met de politie (wijkagent) i.v.m. diefstal in de brede stationsomgeving. De

NS heeft de volgende maatregelen genomen:

1. De diefstal data wordt gemonitord, elk geval wordt gemeld bij de NS Meldkamer

2. De schuifpuiwordt afgesloten in de sluitronde van het station.

3. Stallers worden geattendeerd om fietsen goed op slot te zetten.

4. De NS onderzoekt momenteel hoe zijdit type stalling veiliger kan maken.

5. Dagdagelijks worden er heel veel fietsen gestald in de fietsenstalling. De realiteit is dat inwoners

vaak hun fiets in de ochtend in de fietsenstalling plaatsen en hem er aan het einde van de dag

uithalen. De tijdspanne waarin de diefstal dus gepleegd kan zijn is erg groot. Om deze reden kijkt de
politie de camerabeelden niet terug bij diefstallen. Er is binnen de politie geen capaciteit om de

camerabeelden de gehele dag uit te kijken want dit zou ten kosten gaan van andere politietaken.

Echter om de pakkans te vergroten gaat de politie actief lokfietsen inzetten. Op deze fietsen zit een
'track- en trace'-volgsysteem. ln 2 van de 3 gevallen waarbij lokfietsen worden ingezet leidt dit tot
aanhouding van een fietsendief. Op andere plaatsen in de stad waar we deze lokfietsen eerder ook
ingezet hebben heeft dit geleid tot een positief resultaat.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De b
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